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Gelijkekansenbeleid   -   Actieplan “Iedereen kan zetelen” 

 

Het actieplan “Campagne en databank ‘Iedereen kan zetelen’” maakt deel uit van de, in het kader van 

de open coördinatiemethode in het Vlaamse gelijkekansenbeleid, opgemaakte actieplannen 2008-2009. 

Via een campagne en de invoering van een databank wil dit actieplan meer gendergelijkheid creëren 

en evenredige participatie bewerkstelligen in onder andere de besluitvorming.   

 

Deze campagne wil aan al de geïnteresseerden de kans bieden om zich kandidaat te stellen voor een 

mandaat binnen de cultuur-, sport- en jeugdsector, en meer specifiek voor raden van bestuur, beoorde-

lingscommissies en strategische adviesraden. Volgens de projectbeschrijving worden geïnteresseerden 

opgenomen in een databank en richt deze actie zich op een grotere diversiteit en gaat dus ruimer dan 

enkel het verkrijgen van een gelijkere participatie van vrouwen en mannen. Kandidaten kunnen zich 

aanmelden via de speciaal daartoe opgerichte website www.iedereenkanzetelen.be waarbij ze dienen 

aan te geven welke thema’s hen aanspreken. 

 

Als randvoorwaarde en risico vermeldt het actieplan: “coaching van de kandidaten en beleidsorganen 

(veranderingsmanagement) mbt interculturaliteit is vereist”. 

 

De campagne werd in februari 2008 gelanceerd en de databank werd in juni 2008 online geplaatst. 

 

1. Hoeveel kandidaten hebben zich sinds de opstart van de campagne aangemeld via de website? 

Graag een overzicht per jaar. 

 

2. Hoeveel kandidaten hebben zich sinds de opstart van de campagne aangemeld via de website voor 

het thema cultuur? Graag ook voor het thema cultuur meegeven hoeveel keer een welbepaalde op-

tie is aangeduid. 

 

3. Hoeveel organisaties hebben zich als raadpleger op de website geregistreerd? Hoeveel keer heeft 

een geregistreerde raadpleger de website gemiddeld bezocht? Graag ook een overzicht van het 

aantal raadplegingen per aangemelde organisatie. 

 

4. Hoeveel organisaties hebben zich als raadpleger voor het thema cultuur geregistreerd? Hoeveel 

keer heeft een geregistreerde raadpleger voor het thema cultuur de website gemiddeld bezocht? 

Graag ook een overzicht van het aantal raadplegingen per aangemelde organisatie voor dit thema. 

 

5. Hoeveel aangemelde kandidaten zetelen nu in een van de raden van de aangemelde raadplegende 

organisaties? 

 

6. Hoeveel aangemelde kandidaten zetelen nu in een van de raden van de aangemelde raadplegende 

cultuurorganisaties? 

 



7. Is dit actiepunt volgens de minister gerealiseerd? Zo ja, kan de minister die grotere diversiteit  (dit 

is een diversiteit die ruimer gaat dan het verkrijgen van een gelijkere participatie van vrouwen en 

mannen) aantonen? 

 

8. Op welke wijze is er tegemoet gekomen aan de in het actieplan geformuleerde randvoorwaarde en 

risico? 

 

9. Hoeveel heeft dit actieplan gekost? Graag een gedetailleerde beschrijving van de gemaakte uitga-

ven. 

 

N.B. Gelijkaardige vragen werden gesteld aan de ministers Muyters (vraag nr. 138), Schauvliege (nr. 

130) en Smet (nr. 142). 

 

 

 



JOKE SCHAUVLIEGE 

VLAAMS MINISTER VAN LEEFMILIEU, NATUUR EN CULTUUR 

 

 

ANTWOORD 

op vraag nr. 130 van 7 januari 2010 

van CINDY FRANSSEN 

 

 

 

1. Sinds de opstart van de campagne en op datum van 15 januari 2010 hebben zich 140 kandidaten 

aangemeld via de website. Het is echter niet mogelijk om een overzicht per jaar te geven aan-

gezien het systeem geen datum bijhoudt wanneer een kandidaat zich aanmeldt.  

 

2. 96 kandidaten meldden zich aan voor het thema cultuur. 45 kandidaten vinkten het thema ‘musea’ 

aan. 23 kandidaten vinkten het thema ‘archiefinstellingen’ aan. 16 kandidaten vinkten het thema 

‘erfgoedbibliotheken’ aan. 31 kandidaten vinkten het thema ‘volkscultuur’ aan. 16 kandidaten 

vinkten het thema ‘erfgoedconvenants’ aan. 15 kandidaten vinkten het thema ‘cultureel-erfgoed-

publicaties’ aan. 18 kandidaten vinkten het thema ‘podiumkunsten’ aan. 27 kandidaten vinkten het 

thema ‘letteren’ aan. 54 kandidaten vinkten het thema ‘muziek’ aan. 37 kandidaten vinkten het 

thema ‘beeldende kunsten’ aan. 31 kandidaten vinkten het thema ‘audiovisuele kunsten’ aan. 22 

kandidaten vinkten het thema ‘architectuur’ aan. 24 kandidaten vinkten het thema ‘vormgeving en 

toegepaste kunst’ aan. 51 kandidaten vinkten het thema ‘sociaal-cultureel volwassenenwerk’ aan. 

34 kandidaten vinkten het thema ‘amateurkunsten’ aan. 52 kandidaten vinkten het thema ‘lokaal 

cultuurbeleid’ aan. 

 

3. Sinds de opstart van de campagne en op datum van 15 januari 2010 hebben zich 129 raadplegers 

aangemeld. Het is echter onmogelijk te achterhalen hoe vaak een raadpleger de website heeft be-

zocht omdat het systeem daar geen log over bijhoudt. 

 

4. 83 organisaties meldden zich aan voor het thema cultuur. Het is echter onmogelijk te achterhalen 

hoe vaak een raadpleger de website heeft bezocht omdat het systeem daar geen log over bijhoudt. 

 

5. 2 organisaties hebben een kandidaat opgenomen in hun raad van bestuur. De doorstroming van 

kandidaten naar de sectoren blijft dus eerder minimaal. Daarom werd besloten om de databank uit 

te breiden met een vacaturedatabank. Organisaties zullen vacatures voor bestuursleden kunnen 

ingeven in de databank. Kandidaten kunnen dan op hun beurt zoeken op specifieke vacatures. Tot 

op heden kunnen enkel organisaties naar kandidaten zoeken en niet andersom. De vacature-

databank zal aangekondigd worden met een nieuwe communicatiecampagne. De lancering van de 

vacaturedatabank wordt voorzien in mei/juni 2010. 

 

6. Geen enkele kandidaat zetelt in de raad van bestuur van een cultuurorganisatie. 

 

7. Dit actiepunt werd niet gerealiseerd voor wat betreft de organisaties uit het werkveld. Slechts 2 

kandidaten stroomden door naar een raad van bestuur. De vacaturedatabank moet hierin veran-

dering brengen. Het punt werd echter wel gerealiseerd bij de adviescommissies van de cultuur- en 

jeugdoverheid. Alle commissies namen minstens 1 kandidaat uit de databank op. 

 

8. Om budgettaire redenen werd ervoor geopteerd om geen globaal begeleidingsplan voor de kandi-

daten te voorzien. Dit houdt bovendien een risico tot stigmatisering in. Het is aangewezen dat de 

voorzitters van de commissies of de organisaties in kwestie de begeleiding van de kandidaat op 

zich nemen. 

 

9. Uitwerking campagne (campagnebeeld, affiches, flyers, verspreiding,…): 31.806 euro; Ontwik-

keling website: 11.979 euro  



Subsidieproject Toemeka: 17.000 euro  

Uitbreiding vacaturedatabank: 12.100 euro 

Totaal: 72.885 euro 



PHILIPPE MUYTERS 

VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN, BEGROTING, WERK, RUIMTELIJKE ORDENING EN SPORT 
 
 
ANTWOORD 

op vraag nr. 138 van 7 januari 2010 
van CINDY FRANSSEN 
 
 
 
1. Sinds de opstart van de campagne en op datum van 15 januari 2010 hebben 140 kandidaten zich 

aangemeld via de website. Het is echter niet mogelijk om een overzicht per jaar te geven aange-
zien het systeem geen datum bijhoudt wanneer een kandidaat zich aanmeldt.  

 
2. 37 kandidaten meldden zich aan voor het thema sport. 13 kandidaten meldden zich aan voor het 

thema ‘topsport’. 21 kandidaten meldden zich aan voor het thema ‘sport voor allen’. 16 kandidaten 
meldden zich aan voor het thema ‘competitief sporten’. 29 kandidaten meldden zich aan voor het 
thema ‘recreatief ‘sporten’. 12 kandidaten vinkten ‘geen voorkeur’aan. 

 
3. Sinds de opstart van de campagne en op datum van 15 januari 2010 hebben zich 129 raadplegers 

aangemeld. Het is echter onmogelijk te achterhalen hoe vaak een raadpleger de website heeft 
bezocht omdat het systeem daar geen log over bijhoudt. 

 
4. 5 organisaties meldden zich aan voor het thema sport. Het is echter onmogelijk te achterhalen hoe 

vaak een raadpleger de website heeft bezocht omdat het systeem daar geen log over bijhoudt. 
 
5. 2 organisaties hebben een kandidaat opgenomen in hun raad van bestuur. De doorstroming van 

kandidaten naar de sectoren blijft dus eerder minimaal. Daarom werd besloten om de databank uit 
te breiden met een vacaturedatabank. Organisaties zullen vacatures voor bestuursleden kunnen 
ingeven in de databank. Kandidaten kunnen dan op hun beurt zoeken op specifieke vacatures. Tot 
op heden kunnen enkel organisaties naar kandidaten zoeken en niet andersom. De vacaturedata-
bank zal aangekondigd worden met een nieuwe communicatiecampagne. De lancering van de 
vacaturedata bank wordt voorzien in mei/juni 2010. 

 

6. Geen enkele kandidaat zetelt in de raad van bestuur van een sportorganisatie. 
 
7. Dit actiepunt werd niet gerealiseerd voor wat betreft de organisaties uit het werkveld. Slechts 2 

kandidaten stroomden door naar een raad van bestuur. De vacaturedatabank moet hier verandering 
in brengen. Het punt werd echter wel gerealiseerd door de adviescommissies van de cultuur- en 
jeugdoverheid. Alle commissies namen minstens 1 kandidaat uit de databank op. 

 
8. Om budgettaire redenen werd ervoor geopteerd om geen globaal begeleidingsplan voor de 

kandidaten te voorzien. Dit houdt bovendien een risico tot stigmatisering in. Het is aangewezen 
dat de voorzitters van de commissies of de organisaties in kwestie de begeleiding van de kandidaat 
op zich nemen. 

 
9. Uitwerking campagne (campagnebeeld, affiches, flyers, verspreiding,…):  

31.806 euro;  
Ontwikkeling website:   11.979 euro  
Subsidieproject Toemeka:   17.000 euro  
Uitbreiding vacaturedatabank:  12.100 euro 
 

Totaal:   72.885 euro 



PASCAL SMET 

VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, JEUGD, GELIJKE KANSEN EN BRUSSEL 

 

 

ANTWOORD 

op vraag nr. 142 van 7 januari 2010 

van CINDY FRANSSEN 

 

 

 

1. Sinds de opstart van de campagne en op datum van 15 januari 2010 hebben zich 140 kandidaten 

aangemeld via de website. Het is niet mogelijk om een overzicht per jaar te geven omdat het 

systeem geen datum bijhoudt wanneer een kandidaat zich aanmeldt.  

 

2. 32 kandidaten meldden zich aan voor het thema jeugdwerk. 14 kandidaten vinkten het thema 

‘lokaal jeugdwerk met kinderen’ aan. 20 kandidaten vinkten het thema ‘lokaal jeugdwerk met 

jongeren’ aan. 16 kandidaten vinkten het thema ‘provinciaal of regionaal jeugdwerk met kinderen’ 

aan. 23 kandidaten vinkten het thema ‘provinciaal of regionaal jeugdwerk met jongeren’ aan. 18 

kandidaten vinkten het thema ‘Vlaams (landelijk georganiseerd) jeugdwerk met kinderen’ aan. 22 

kandidaten vinkten het thema ‘Vlaams (landelijk georganiseerd) jeugdwerk met jongeren’ aan. 20 

kandidaten vinkten het thema ‘de gemeentelijke jeugdraad’ aan. 24 kandidaten vinkten het thema 

‘de provinciale jeugdraad’ aan. 26 kandidaten vinkten het thema ‘de Vlaamse jeugdraad’ aan. 14 

kandidaten vinkten het thema ‘het beheer van een jeugdverblijfcentrum’ aan. 25 kandidaten 

vinkten het thema ‘het landelijk georganiseerd jeugdwerk’ aan. 32 kandidaten vinkten het thema 

‘verenigingen en projecten participatie en informatie’ aan. 32 kandidaten vinkten het thema 

‘verenigingen en projecten jeugdcultuur en cultuureducatie’ aan. 25 kandidaten vinkten het thema 

‘experimenteel jeugdwerk’ aan. 32 kandidaten vinkten het thema ‘experimenteel jeugdwerk’ aan.  

 

3. Sinds de opstart van de campagne en op datum van 15 januari 2010 hebben zich 129 raadplegers 

aangemeld. Het is onmogelijk te achterhalen hoe vaak een raadpleger de website heeft bezocht 

omdat het systeem hierover  geen log bijhoudt. 

 

4. 9 organisaties melden zich aan voor het thema jeugdwerk. Het is onmogelijk te achterhalen hoe 

vaak een raadpleger de website heeft bezocht omdat het systeem hierover geen log bijhoudt. 

 

5. 2 organisaties hebben een kandidaat opgenomen in hun raad van bestuur. De doorstroming van 

kandidaten naar de sectoren blijft minimaal en dat leek mij toch één van de doelstellingen van 

deze campagne. Als minister van Onderwijs, Jeugd, Gelijke kansen en Brussel stel ik me dan ook 

vragen bij de relevantie van dit initiatief. Ik zal het departement CJSM de opdracht geven om een 

evaluatie van ‘iedereen kan zetelen’ uit te voeren en op basis van deze evaluatie zal ik samen met 

mijn collega minister Schauvliege en minister Muyters een beslissing nemen of we al dan niet 

verder gaan met het initiatief ‘Iedereen kan zetelen’.  

 

6. 2 kandidaten zetelen in de raad van bestuur van een jeugdwerkorganisatie, namelijk Jint vzw en 

vzw Jong 

 

7. Dit actiepunt werd niet gerealiseerd voor wat betreft de organisaties uit het werkveld. Ik sta dan 

ook sceptisch tegenover dit initiatief.  

 

8. Om budgettaire redenen werd ervoor geopteerd om geen globaal begeleidingsplan voor de kandi-

daten te voorzien. Dit houdt bovendien een risico tot stigmatisering in. Het is aangewezen dat de 

voorzitters van de commissies of de organisaties in kwestie de begeleiding van de kandidaat op 

zich nemen. 

 



9. Uitwerking campagne (campagnebeeld, affiches, flyers, verspreiding,…): 31.806 euro; Ontwikke-

ling website: 11.979 euro  

 Subsidieproject Toemeka: 17.000 euro  

Uitbreiding vacaturedatabank: 12.100 euro 

Totaal: 72.885 euro 


